

OK Vendelboerne

Referat bestyrelsesmøde nr. 1, 2015

Mandag d. 26. januar kl. 18.30

Klublokalet Højene Skole

Bestyrelsen fuldtallig: Kjeld Arildsen, Susanne Arildsen, Lene Bank, Per Hauge, Ellen Thomsen, Hanne Bak-Mikkelsen

1. Konstituering:

Formand Kjeld Arildsen

Næstformand Lene Bank

Kasserer Ellen Thomsen

Kortudvalg Susanne Arildsen

Ungdomsudvalg Lene Bank

Træningsudvalg: klubløb fastlægges af bestyrelsen

Skovudvalg indhentning af løbstilladelser: Per Hauge

Kontaktperson Horsebækhus: Susanne Arildsen

PR Kjeld Arildsen

Sekretær Hanne Bak-Mikkelsen

Materiel Peter Arildsen

2. Referat fra sidste møde godkendt

3. **Siden sidst** - intet nyt ud over generalforsamling, se særskilt referat

4. **Økonomi** – intet nyt

5. 40 års jubilæum:

Tilbud fra Ørnblø er OK, klubben betaler 50% af kuvertprisen på 300,- kr. Hanne K. forfatter festsang. Kjeld sender forhåndsindbydelse ud til medlemmerne. Ellen udfærdiger endelig indbydelse og tager mod tilmeldinger. Susanne finder et nyt medlem, der vil holde tale om at være

ny i klubben. Kjeld spørger Gro og Bent, om de vil lave udstilling på biblioteket. Annoncering og PR: tages op på næste møde.

6. NJ2D16:

Kirkemilen OK at nyttegne sydlige del, men området oversvømmet p.t. Besigtigelsestur planlægges til februar. KA tager initiativ hertil.

Stævneledelse: Mogens Christensen, Kjeld Arildsen – samt Susanne Nielsen?

Mål: Ann Dissing og Kirsten Holdensen – har de sagt ja?

Banelæggere: 1) Jørn Bachmann, Svend Ove Thim, Hans Ingemann. 2) Thorkild Pedersen, Allan Reiche, Jørgen Jensen

Start: Per Hauge

Pioner: Henning Bak-Mikkelsen

Kiosk: Hanne Bak-Mikkelsen

Stævnekontor: PA og VA eller Gro Glans?

Beregning: Søren Theilgaard, AOK

Økonomi: Henrik Ibsen

7. Klubudvikling – drøftes nærmere på næste møde:

- hbm laver skitse til årshjul
- QuickRoute / World of O - intro i brug af disse programmer, Gert Odgaard som vejviser?
- O-teknik i klitterræn – forsommer eller i efteråret – Bent Skjoldborg arrangør?
(Hbm forhører sig hos Gert og Bent)

1. Kommende aktiviteter:

Første divisionsmatch 3. maj i Barrith, 2. match fortsat ukendt hvor og hvornår – udover september

NJMIlang Bunken 1. maj: Jørn Bachmann banelægger/KA evt. kontrol, Beregning? Toilet – obs www.brandtsudlejning.dk (se referat fra NOU møde jan 15)

2. Ungdomsudvalg – børneattester:

HBM checker om opdatering af attesterne kræves.

3. Kortudvalg:

Der indkaldes til korttegnermøde. Fortsat uafklaret, om Elkjær skal droppes.

Korttegnerdag: afventer nyt terræn til korttegning

4. **Skovudvalg:** % nyt

5. **Træningsudvalg:**

Klubløb i Sæbygaard og Dronninglund aflyses. Alternativt er der klubløb i Tornby d. 14.2.

6. **Presse/ PR:**

Der indkaldes til møde d. 23. februar i klublokalet, kl. 19.00: Foruden bestyrelsen inviteres Jan Petersen, Susanne Nielsen, tidligere redaktionsmedlemmer – og via allemail - hvem, der måtte have interesse og ideer at bidrage med til fremtidig formidling af info/ socialt lim i klubben. Afløser/ videreudvikling af Vendeposten.

7. **Næste møde:**

Indtil sommerferien planlægges flg. Mødedatoer – Klublokalet kl. 18.30:

16/3, 13/4 og 1/6.

Forplejning henholdsvis Per, Kjeld, Ellen – man kan vel bytte efter forgodtbefindende ☺

HBM fortsætter med at udsende dagsorden forud for bestyrelsesmøder, udkast sendes til formanden ugen før så justeringer kan foretages efter behov.

8. **Evt.**

HBM spørger, om det er OK fortsat at invitere TEAM Hjørring medlemmer med til klubløb – opfølgning på løbet i Vandsted. Bifaldes. PR værdi.

Indkøb af POPUP telt, som foreslået af Gert Odgaard på GF diskuteres. Prisen ikke problemet. Men flg. spørgsmål rejser sig:

Hvilket behov skal teltet dække?

Vægt - vejer 6 kg (tungt?)

Er der bund i teltet?

I regnvejr er det vådt og uhandy at slå sammen (popper UP, men nok ikke NED lige så nemt)

Hvis det indkøbes, er det BRUGERNE der er ansvarlig for at medbringe til løb, for tørring og retur til depot. Hvor?

I tilfælde af dårligt vejr og få af sted til åbent løb, vil man måske klæde om i bilen...

Gert Odgaard foreslås som tovholder i ad hoc gruppe, der kan afklare ovennævnte nærmere forud for evt. indkøb af POPUP telt

Mødet slut 20.15

Referent Hanne Bak-Mikkelsen

